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Al jarenlang wordt er door onze WBE elk jaar op dezelfde wijze een voorjaarstelling wild en 
faunasoorten doorgevoerd. Dit zonder warmtebeeldcamera, leden van onze jachtcombinatie 
verzorgen de telling in een gebied in Twente waar ons jachtveld ligt binnen onze  WBE.

Deze tellingen worden zonder pardon door instanties terzijde geschoven als niet voldoende. Hoe wil 
men het nog beter doen, jaar in jaar uit hetzelfde gebied op dezelfde manier geteld en dat zou niet 
representatief zijn ? Wat is een telling door derden overdag waard waar de focus op heel andere 
dingen ligt en de wildsoorten als bijvangst worden genoteerd op een moment dat deze niet actief 
zijn. Is er een belang om tot een bepaalde slotsom te komen ? hoe dan ook, een verbod van de jacht 
die als plezierjacht wordt weggezet door personen die geen enkel inzicht hebben in wat jacht 
inhoudt. Er wordt veel overlast, schade, gemeld door landbouwers bij ons jagers met de kreet doe er 
wat aan. Het wordt bijna onmogelijk gemaakt schade te melden, men moet zeer handig zijn met 
computers om tot een melding maken te komen, om daarna vast te stellen dat men er niets mee 
doet en er geen vergoeding voor de schade wordt gegeven omdat die te gering zou zijn, maar 4 x 275 
euro is ook 1100 euro per jaar. Het gevolg is : men meldt niets meer. Ook hier lamgeslagen door het 
falende overheidsbeleid op het platteland en de uitzichtloze strijd tegen vooroordelen en totale 
onwetendheid en eigenbelang van beleidsmakers. Het is tekenend voor overheidsbeleid het moet 
eerst uit de klauw lopen voordat men inziet dat men op de foute weg zit ( toeslagen, afhandeling 
gaswinning ) en dan tergend langzaam iets proberen te herstellen door dezelfde foutenmakers zich 
verschuilend achter allerhande nutteloze tendentieuze rapporten.

Het stuit ons als jagers zeer tegen de borst dat onze deskundigheid in de wind wordt geslagen ten 
behoeve van stokpaardjes van onkundige ambtenaren. Zij die geen enkele feeling hebben met de 
natuur en landbouw in Nederland, dit wordt prima verwoord door het verbieden van weidegang van 
koeien en het aanwijzen van postzegels als natura2000 gebieden ingepakt door louche geitenwollen 
sokken stadsmensen,  wie is er nou gek ?. 

De laatste jaren zijn de aantallen getelde hazen  alleen maar omhoog gegaan, het gaat zeer goed met 
de haas. Tellingen met warmtebeeld vallen nog veel hoger uit, de hazen zijn tot nachtdieren 
geworden door de vele verstoringen door “ natuurgenieters “ ( mountainbikers, crossers en 
wandelaars met niet aangelijnde honden). Elke dag zien we doodgereden hazen liggen aan de straat, 
een goede meetlat voor de aantallen hazen die er voorkomen.

Laat tellingen over aan mensen die er verstand van hebben er zich er voor willen inzetten. De juiste 
aantallen zullen openbaar worden, gebaseerd op jaren lange tellingen en deskundigheid. Als 
uitgangspunt van de ontwikkeling 1950 nemen wat is daar de logica van ? dat is 70 jaar geleden de 
hele wereld is veranderd en Nederland al helemaal. Het riekt alleen maar naar eigenbelang en een 
voorop gesteld doel zoals ik al eerder aangaf.

De onvrede onder de burgers wordt alleen maar groter en al helemaal als die worden weggezet als 
niet ter zake doende en die niets goed kunnen doen, wij “ De overheid  “  hebben de wijsheid in 
pacht.

Laat landbouwzaken over aan mensen die er verstand van hebben en er feeling bij hebben.

Onwetendheid is niet erg maar handel er naar en zoek hulp bij zij die wel weten.

Lid van jachtcombinatie Saasveld.


